
1 
 

OR.0012.5.2.2024 

 

PROTOKÓŁ nr 65/24 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

odbytego w dniu 22 stycznia 2024 r. godz. 11:00 do 11:20  

pod przewodnictwem Pani Anny Dziuby-Marzec 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Drosiński Roman 

2. Dziuba-Marzec Anna – przewodnicząca 

3. Kaftan Sławomir – z-ca przewodniczącej  

4. Poznerowicz Krzysztof 

5. Zarębska Maria 

 

Obecni na posiedzeniu: 

1) Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta, 

2) Magdalena Jarczewska – Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

(GKM), 

3) Marta Kaczmarek – Pracownik Biura Burmistrza (BB). 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o sporządzonych protokołach nr 63/23 i 64/23 z posiedzeń Komisji. 

3. Informacja z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń za 2023 rok. 

4. Informacja dotycząca realizacji na terenie Gminy Wieluń programu działań na rzecz osób 

powyżej 65 roku życia pod nazwą „Wieluń sprzyja seniorom 65+” za 2023 rok. 

5. Informacja dotycząca realizacji na terenie Gminy Wieluń programu działań na rzecz rodzin 

wielodzietnych pod nazwą „Wieluń sprzyja rodzinom 3+” za 2023 rok. 
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6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miejskiej                    

w Wieluniu za 2023 rok.  

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała wszystkich 

obecnych. Zapytała, czy ktoś proponuje zmiany w porządku obrad? Nikt się nie zgłosił.  

 

Porządek obrad stanowi zał. nr 2. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 2 

Informacja o sporządzonych protokołach nr 63/23 i 64/23 z posiedzeń Komisji. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi                             

do sporządzonych protokołów? Nikt się nie zgłosił. 

Komisja przyjęła protokoły nr 63/23 oraz 64/23. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

Informacja z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń za 2023 rok zał. nr 3. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Radna Maria Zarębska powiedziała, że na dzień 1 stycznia 2023 r. w schronisku przebywało 

26 psów i 9 kotów. Z przedstawionej informacji wynika, że do adopcji oddano 23 psy i 7 koty. 

Następnie w schronisku było bodajże 17 psów i 9 kotów. W związku z tym zapytała, czy gmina 

co miesiąc płaci schronisku fakturę? Czy jest to sumowane z faktur? 
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Pracownik Wydziału GKM Magdalena Jarczewska powiedziała, że tak. Zaznaczyła,                                 

że w tamtym roku sytuacja była taka, że musieli odebrać od osoby, która się źle zajmowała 

swoimi zwierzętami 7 psów i 11 kotów. W związku z tym, że Powiatowy Lekarz Weterynarii 

wydał decyzję przywrócili z powrotem tym ludziom 11 kotów, które były poddane leczeniu                  

i sterylizacji, żeby dalej się nie rozmnażały. Natomiast wspomniane 7 psów udało się 

wyadoptować.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy jak zwierzę poddawane jest sterylizacji, 

bądź kastracji, to może być zaczipowane? 

Pracownik Wydziału GKM Magdalena Jarczewska powiedziała, że od razu jest czipowane. 

Wszystko robione jest w jednym zabiegu.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy mieszkaniec mając zwierzę również może 

je od razu zaczipować? 

Pracownik Wydziału GKM Magdalena Jarczewska powiedziała, że tak. Jeżeli wyraża                                        

na to zgodę. Podkreśliła, że nie każdy chce wyrazić zgodę na czipowanie swojego zwierzęcia. 

Czipowanie nie jest obowiązkowe, tak więc nie każde zwierzę jest czipowane.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy gmina może wpisać w program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń, 

że sterylizacja, bądź kastarcja zwierzęcia jest możliwa pod warunkiem, że najpierw będzie ono 

zaczipowane. 

Pracownik Wydziału GKM Magdalena Jarczewska powiedziała, że mogłoby być wpisane,                  

że osoba, która ubiega się o sterylizację i kastracje musi obowiązkowo zaczipować swoje 

zwierzę. Zaznaczyła jednak, że czipowanie zwierząt nie jest obowiązkowe. Dodała, że w tym 

roku wprowadzili do programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi tylko i wyłącznie 

sterylizację i kastrację kotów wolnożyjących. Tym będą zajmowali się społeczni opiekunowie 

kotów, którzy mają wydane legitymacje. Z tymi legitymacjami i skierowaniem z gminy mogą 

udać się do weterynarza, który wówczas wykona takowy zabieg za darmo. Dzięki temu                          

w gminie nie ma rozmnażania się kotów wolnożyjących.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy gmina za zabiegi sterylizacji i kastracji musi 

płacić wszystkim mieszkańcom? 
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Pracownik Wydziału GKM Magdalena Jarczewska powiedziała, że w tym roku już tego                           

w ogóle nie będzie. Podkreśliła, że będzie tylko sterylizacja i kastracja kotów wolnożyjących. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy w związku z tym spadnie wartość tego 

programu będzie niższa? 

Pracownik Wydziału GKM Magdalena Jarczewska powiedziała, że tak. Dodała, że kotów 

wolnożyjących jest coraz więcej. Opiekunki oprócz tego, że mają darmową sterylizację                           

na zwierzęta, otrzymują również z Urzędu dla nich darmową karmę. Oprócz tego dokarmiają 

zwierzęta same i starają się likwidować wszystkie ogniska, gdzie jest najwięcej kotów 

wolnożyjących i bezdomnych. Zaznaczyła, że niektóre to są dzikie koty, których nie da się 

złapać. Mogą być tylko złapane w żywołapkę i dostarczone od razu do weterynarza tak, aby 

można było od razu zrobić zabieg. Dodała, że kiedyś była forma obcinania uszu. Obecnie czegoś 

takiego nie stosuje się. Dodała, że kotów nie będą czipować, będą czipować tylko kotki.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Komisja przyjęła informację z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wieluń za 2023 rok. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 4 

Informacja dotycząca realizacji na terenie Gminy Wieluń programu działań na rzecz osób 

powyżej 65 roku życia pod nazwą „Wieluń sprzyja seniorom 65+” za 2023 rok zał. nr 4. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zapytała, czy Urząd ma nadal wypożyczanie rowerów przy Wieluńskim 

Domu Kultury? 

Pracownik BB Marta Kaczmarek powiedziała, że tej wypożyczali już nie ma. Dodała, że muszą 

zaktualizować informacje, które dostępne są na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy 

Wieluń.  
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Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy często Pani widuje emerytów powyżej                

65 roku życia, którzy korzystają z bujanych koników, które znajdują się na Placu Legionów                    

w Wieluniu. 

Pracownik BB Marta Kaczmarek powiedziała, że to chodzi o, że jak emeryci powyżej 65 roku 

życia idą na takowe bujane koniki ze swoimi wnuczkami to mogą je wypożyczyć dla nich. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, kiedy ostatnio aktualizowane były ceny 

biletów na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Wieluń? 

Pracownik BB Marta Kaczmarek powiedziała, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec powiedziała, że ceny biletów na basenie                                          

w przedstawionej informacji są 400% droższe od cen biletów, które zamieszone są na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Wieluń. 

Pracownik BB Marta Kaczmarek powiedziała, że zapewne ceny biletów na wieluński basen               

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Wieluń nie były aktualizowane. Dodała,                         

że zostanie to poprawione. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Komisja przyjęła informację dotyczącą realizacji na terenie Gminy Wieluń programu działań  

na rzecz osób powyżej 65 roku życia pod nazwą „Wieluń sprzyja seniorom 65+” za 2023 rok. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 5 

Informacja dotycząca realizacji na terenie Gminy Wieluń programu działań na rzecz rodzin 

wielodzietnych pod nazwą „Wieluń sprzyja rodzinom 3+” za 2023 rok zał. nr 5. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Radny Sławomir Kaftan zapytał, ile w ubiegły roku udało się pozyskać nowych jednostek, które 

współpracują z gminą w ramach tego programu? 
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Pracownik BB Marta Kaczmarek powiedziała, że pod koniec tamtego roku przyszły umowy 

jeśli chodzi o senatoria z poza Gminy Wieluń. Dodała, że jeżeli chodzi o przedsiębiorców                       

to przyszły dwie umowy. Urząd jest na etapie finalizowania tych umów. Dodała, że podjęli 

jedną umowę jeżeli chodzi o świadczenia medyczne w zakresie aparatów słuchowych. 

Podsumowując w zeszłym roku jeden nowy podmiot dołączył do współpracy z Gminą Wieluń 

w tym zakresie.  

Radny Sławomir Kaftan zapytał, do ilu podmiotów gmina wystąpiła? 

Pracownik BB Marta Kaczmarek powiedziała, że nie występują do podmiotów. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec powiedziała, że warto było by uzyskać nowe podmioty 

do współpracy w ramach programów: „Wieluń sprzyja seniorom 65+” oraz „Wieluń sprzyja 

rodzinom 3+”, np. poprzez wiadomości e-mailowe.  

Pracownik BB Marta Kaczmarek powiedziała, że mogą tak zrobić. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Komisja przyjęła informację dotyczącą realizacji na terenie Gminy Wieluń programu działań  

na rzecz rodzin wielodzietnych pod nazwą „Wieluń sprzyja rodzinom 3+” za 2023 rok 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miejskiej                    

w Wieluniu za 2023 rok zał. nr 6. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie. Kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności 

Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Wieluniu za 2023 rok, kto jest przeciw, 

kto się wstrzymał? 

Komisja przy (przy 5 głosach ,,za”) przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia                          

i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Wieluniu za 2023 rok. 
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Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 7 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Powiedziała, że rozmawiała z Panią Wiceburmistrz odnośnie budowy 

pomnika Dzieci Utraconych na wieluńskim cmentarzu. Pani Wiceburmistrz powiedziała jej,                    

że ma zorganizować spotkanie dotyczące budowy tego z pomnika z księdzem i z Panem                           

z obsługi cmentarza. Dodała, że będzie ten temat jeszcze poruszać, tak aby jak najszybciej 

udało się ten pomnik zrobić, aby Dzieci Utracone miały godny pochówek.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił.  

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zamknęła posiedzenie Komisji. Pożegnała wszystkich 

obecnych. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                

    Przewodnicząca Komisji 

 

      Anna Dziuba-Marzec 

 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek  


